
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-04-23, § 18 

 

 Tid: 23 april 2009 kl 16.05 – 16.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 29 april 2009 

  

 

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Katharina Gratschew (m)  

Gulan Avci (fp)  

Kenneth Nilsson (s) §§ 1-20, §§ 22-23 

Jari Visshed (s)  

Berit Kruse (s) 

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m) §§ 1-22 

Håkan Thorén (kd)  

Margareta Malm (s) tjänstgörande § 21 

Gunnar Sandell (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Stefan Eriksson, David Grind, Ann-

Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 

 



  

 § 18 

Markanvisning för bostäder och kontor inom fastigheten Bränninge 1 i 

Tensta till PEAB Bostad AB 

Dnr E2008-513-01828 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden anvisar mark för bostäder och kontor inom fastigheten 

 Bränninge 1 till PEAB Bostad AB och ger kontoret i uppdrag att träffa 

 markanvisningsavtal enligt förslag i utlåtandet. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 1 april 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp) och vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) ställer sig bakom kontorets förslag. (se 

 beslutet) 

 

2) Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) och ledamoten Ann-Margarethe 

 Livh (v) föreslår följande: 

1. Förslaget bifalls förutsatt att förvaltningen garanteras plats i den nya 

 byggnaden. 

2. Därutöver framförs följande: 

 

Förvaltningen är numer utlokaliserad och långt från medborgarna. Det är av största 

vikt att denna får komma tillbaka till området och bör därför garanteras plats i 

nybygget. 

 

Annars är det positivt att befintlig byggnad används och utökas. Det är dock viktigt 

att det byggs så att hyresnivåerna kan hållas låga. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

Reservation 

Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) och ledamoten Ann-Margarethe 

Livh (v) med hänvisning till sitt gemensamma förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ordföranden Petter Lindfors m fl (m) och ledamoten Gulan Avci (fp) enligt följande: 

 

Det är positivt att med detta beslut möjliggöra byggande av nya bostäder och 

verksamhetslokaler i Tensta. Eftersom området präglas av en kraftig 

hyresrättsdominans i dagsläget hade bostadsrätter varit önskvärda för att 

åstadkomma mer blandade upplåtelseformer. Att bostadsrättsformen kan upplevas 

som en riskfaktor i dagsläget är dock förståeligt mot bakgrund av den för 



  

närvarande osäkra marknaden för bostadsrätter. Exploateringsnämnden anser dock 

att det är ytterst angeläget att genom exempelvis möjlighet till tredimensionell 

fastighetsbildning hålla öppet för en framtida ombildning till bostadsrätter om de 

boende så skulle önska. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Håkan Thorén (kd) instämmer i särskilt uttalande från (m) och (fp). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


